
Czosnów, 10.01.2020 r.  

 

 

 

Pan Maciej Acedański 

Przedsiębiorstwo Komunikacji 

Samochodowej "POLONUS"  

w Warszawie S.A.  

 

Szanowny Panie Prezesie, pomimo Pana wyjaśnień, nie mogę zmienić stanowiska 

deklarowanego w piśmie z dnia 3.01.2019 r. Zarzuca mi Pan nierówne traktowanie podmiotów 

realizujących przewozy na terenie gminy i w relacjach połączeń z Nowym Dworem czy 

Warszawą, co jest zupełną nieprawdą. Wykonawca realizujący usługę komunikacji wewnątrz 

gminnej z dotacją z budżetu Gminy wybierany jest w przetargu nieograniczonym. W jednym 

roku daliście Państwo najkorzystniejszą ofertę i z Państwa firmą Gmina podpisała umowę. W 

innych latach zgłaszaliście Państwo droższą ofertę lub nie zgłaszaliście zainteresowania w 

ogóle. W przypadku linii uruchomionej wspólnie z gminą Leoncin, wybór wykonawcy 

organizował Urząd Gminy Leoncin, ale Pan Wójt Adam Krawczak informował mnie, że nie 

było zainteresowania z Państwa strony, co bardzo mnie zaskoczyło, gdyż jesteście Państwo 

Spółką Skarbu Pastwa, a my uruchomiliśmy nowe połączenia jako odzew na projekt rządowy. 

Kolejnym powodem, który w pełni uprawnia mnie do kategorycznego sprzeciwu i określenia, 

że postąpiliście Państwo niewłaściwie, jest fakt, że nie zwracając się do Gminy wcześniej i nie 

informując nas i Państwa wieloletnich klientów, połączenia zostały zawieszone natychmiast.  

Aby rozwiązać ten problem deklaruję, że Gmina Czosnów dofinansuje te przewozy, jeśli 

przedstawią nam Państwo dopuszczalną prawnie propozycję. Zapraszam Pana Prezesa do 

Urzędu Gminy w Czosnowie w celu odbycia rozmów w tej sprawie. W spotkaniu chcą wziąć 

udział Burmistrz Miasta Zakroczym i Wójt Gminy Leoncin. Oczekuję na propozycję terminu 

spotkania.   

Proszę o potraktowanie sprawy jako bardzo pilnej. 

 

Z poważaniem 

Antoni Kręźlewicz 

Wójt Gminy Czosnów 

 

Otrzymują: 

1. Pan Maciej Acedański 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej "POLONUS" w Warszawie S.A.  

2. Pan Konstanty Radziwiłł Wojewoda Mazowiecki 

3. a/a 


